
 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma,  Ivon van Wijngaarden, Marjo Huls, Marcel 

van Montfoort(secretaris), Audrey Story, Rob Sating, Fleur Wouterse. Erik van de Voort, 

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator), Marieke Schouten(wijkwethouder)komt 

later i.v.m. nog een vergadering.  

Wijkbewoners: Han van Wetering, Riekie Tetterode (ASD) 

1. Opening en vaststellen van de agenda. (10 min)                                                                                                            

Marcel van Montfoort opent de vergadering en heet allen aanwezigen welkom. De agenda 

verandert wel dat komt door ziekte van de des betreffende persoon heeft een verslag naar 

secretariaat gestuurd en dat komt dan wel in de notulen.                                                                                                          

b.  Afmeldingen met kennisgeving: Ingrid de Vries(penningmeester) en Jos de Vries, Nadia 

ABouzia (movactor), Janien Haars (wijkagent), Jeannette VossLamber, Padmini Kanhai, Hans 

Eimers, Sander Derksen (betere Buurten), Peter Sodaar.                                                                                                                               

Afwezig zonder kennisgeving:                                                                                   

 

2. Toekomst Wijknetwerk Batau-Zuid.                                                                                                                                                                                 

a. Overdracht/benoeming voorzitter en secretarisrol (10min)                                                                                                                      

Marcel van Montfoort verteld dat dit zijn laatste vergadering is als secretaris en interim voorzitter,  

hij draagt het stokje  (voorzittershamer) over aan Erik van der  Voort en die van af nu de vergadering 

voorzit. Erik van der Voort stelt zich nog even voor en hoopt op een goede samenwerking.                                             

b. Samenvatting enquête (10min)                                                                                                                                              

Marcel van Montfoort ligt dit punt uitgebreid toe  De enquête heeft effect gehad want we hebben nu 

2 nieuwe personen voor het bestuur er bij gekregen  en wel een voorzitter Erik van der Voort en een 

secretaris Maron Huls. Er komt nog een artikel in de wijkkrant van januari 2024.     
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3. Stand van zaken Betere buurten/gebouwenbuurt door Sander Derksen (20min)                                            

verslag van Sander Derksen.                                                                                                                                         

Het ontwerp en de uitvoering werkzaamheden                                                                                                         

Stand van zaken ontwerp                                                                                                                                                   

Op 13 september 2023 presenteerden we voor de laatste keer het ontwerp voor de buurt. We 

hebben van veel bewoners complimenten gekregen over het eindresultaat van het ontwerp. We 

kregen nog een paar opmerkingen over kleine details. Deze zijn inmiddels zoveel mogelijk verwerkt. 

De definitieve versie van het ontwerp komt in december online te staan op 

www.ikbennieuwegein.nl/gebouwendriften                                                                                        

Voorlopig nog geen uitvoering, wanneer dan wel? 

Normaal gesproken volgt nu een periode van ongeveer 1 jaar voordat de uitvoering van de 

werkzaamheden start. In die periode werken we het ontwerp technisch verder uit (denk aan de 

precieze maatvoering, hoeveelheden materiaalgebruik, enzovoorts). Daarna volgt een 

aanbestedingsprocedure, wordt een aannemer geselecteerd en maken we met de aannemer een 

planning voor de werkzaamheden. Helaas kan dit nu niet!  Omdat er nog geen duidelijkheid is over 

een oplossing voor het aardgasvrij maken van de buurt, gaan wij nu nog niet verder met de 

voorbereiding van de uitvoering. Als de oplossing voor aardgasvrij een ondergrondse oplossing 

wordt, heeft de uitvoering daarvan voorrang. We willen namelijk niet twee keer de straat 

openbreken voor grote werkzaamheden.                                                                                                                      

Wat doen we wel?                                                                                                                                                                

We kijken wat we nu al wel kunnen doen. Daarom hebben wij de twee speelplekken alvast 

opgeknapt. In het voorjaar moet daar alleen nog het gras en de beplanting worden aangebracht, dat 

is door de natte periode de afgelopen tijd niet aangeslagen. De komende tijd onderzoeken we verder 

welke werkzaamheden we alvast kunnen doen, zonder dat de straat daar twee keer voor open moet. 

Denk bijvoorbeeld aan de plantvakken aan de randen van de buurt, het creëren van de natuurlijke 

oever bij de watergang en het plaatsen van de ondergrondse containers.                                                                 

En verder in 2024?                                                                                                                                                                                                      

We gaan nadrukkelijker met de collega’s van het project Aardgasvrij kijken naar welke maatregelen 

we alvast kunnen nemen om energiebesparende maatregelen aan te kunnen bieden aan bewoners. 

Ook zijn we aan het werk om – net als in de Muntenbuurt – een aantal groene gevels met 

klimplanten mogelijk te maken samen met Jutphaas Wonen aan de Kloosterdrift. Carin Sleurink is als 

winnares van het kunstproject bovendien bezig met de voorbereiding van het kunstproject. Hierbij 

zullen 5 tot 10 verhalen uit de buurt omgezet worden naar kleine muurschilderingen waar bewoners 

aan mee kunnen schilderen. En verder… zal mijn opvolger Melanie Gitz jullie in het nieuwe jaar weer 

meenemen in de ontwikkelingen. En uiteraard kunnen jullie ons als wijknetwerk altijd helpen met 

goede ideeën! 

4. Digitale Veiligheid door Joey Meurs. (20 min).     Er is veel digitale criminaliteit onder de jongeren en 

ouderen. Ook is er veel Gedigitaliseerde criminaliteit  en dat is dat men jongeren ronselt om hun 

banknummers te mogen gebruiken om geld er op te storten en zij moeten dit dan weer naar een 

ander banknummer storten. We hebben allen de presentatie van Joey van Meurs  gekregen van 

Marcel  van Montfoort via de mail daar staat alles uitgebreid vermeld. Er werden ook folders 

uitgedeeld met meer informatie hierover. 

   

5. Herinrichting parkeerplaats Walnootgaarde door Projeckleider Patrik de Jong (20min). De 

parkeerplaats bij het winkelcentrum Walnoot gaarde wordt opgeknapt en er komt meer groen . Er 

zijn nu 28 parkeerplekken er wordt 1 plek opgeofferd voor meer groen dus er zijn daarna nog 27 

plekken om te parkeren. De parkeerplek ligt voor de kapper en de chinees. De parkeerplaatsen 

worden groter daar de auto’s ook groter zijn.  Dit gaat pas gebeuren nadat de bewoners op de 

hoogte gesteld zijn en hun zich in deze plannen kunnen vinden en er mee instemmen. 



                                                                                                                                                                                     

6. Bespreekpunten Wijkagent door Janien Haars. (10 min.)                                                                                                                

Dit is komen te vervallen, daar Janien Haars ziek was zij maakte haar excuus voor het late afmelden. 

 

 

7. Vragenuurtje Wijkbewoners/Inloop (30min).                                                                                                                                 

a. AED door Piet van Straten, Stefanie Steenhuis (havezatedrift) en Ron Belonje. (10 min).                                                       

Piet van Straten  vraagt zich af waarom er geen AED in hun buurt is vindt het maar raar en vraagt of 

dit een gemeentelijk besluit is. Als er bij hun in de wijk wat gebeurd dan moeten ze naar de Jumbo 

voor een AED maar die is in de avond na 21.00 uur dicht dan kunnen ze er niet bij. Stefanie Steenhuis 

is een burgerhulpverlening en zij verteld dat als zij een oproep krijgt en dan eerst naar de jumbo 

moet het vaak dan al te laat is voor de patiënt.  Het Antwoord is: het is geen gemeentelijk beleid 

maar Ron Belonje verwees hun naar het Wijknetwerk om het bij ons aan te vragen. Wim VerHaak 

(stichting hartslag Nieuwegein) is ondertussen binnen gekomen en die verteld dat hij een aantal 

AED’s besteld heeft en dan gaat kijken in de wijken waar ze kunnen hangen. Stefanie Steenhuis geeft 

aan dat het wel aan haar huis geplaatst mag worden.  Zij woont op de Havezathedrift 33.                                                      

Ron Belonje verteld dat als er mensen zijn die een opleiding willen voor burger hulpverlening zij deze 

tegen € 35, 00 kunnen volgen  maar daar gaan we als bestuur nog overleggen en komen er op terug. 

b. Event. opening Winkelcentrum Muntplein door  Riekie Teteroo  ( 10 min).                                                                                              

Riekie Tetteroo verteld dat in maart 2024 het winkelcentrum Muntplein wordt geopend narenovatie 

en nu wil zij voor een openingsfeest graag een bijdrage van het Wijknetwerk. Dit is niet alleen voor 

de opening zij wil ook het buurtplein de Batau er in betrekken en onder de aandacht van de 

bewoners van Batau- Noord en  Zuid. Zij hoopt ons te zien bij het kerstfeest en de Nieuwjaars 

bijeenkomst. We hebben besloten dat we als bestuur er over hebben in onze vergadering in januari 

en komen er op terug hoeveel we gaan bijdragen.  

 

8. Communicatie.                                                                                                                                                                                 

a. planning wijkkrant 2024 door Karel Riemersma.(5 min.).                                                                                      

De planning voor de wijkkrant is ons toegestuurd door de redactie, zij blijft het aanhouden zoals we 

gewend waren bij deze is de planning goed gekeurd.                                                                                                    

Karel Riemersma merkt nog op dat het puzzelboekje uitkomt tegelijk met het Kontakt  de weekkrant 

van Nieuwegein.  

 

9. Financiën.                                                                                                                                                                                         

a. Financiele rapportage t/m/ november 2023 door Ingrid de Vries (5 min.) zie bijlage.                                   

Marcel van Monfoort legt het ons uit daar Ingrid de Vries met vakantie is.                                                                    

Erik van der Voort merkt op dat we er goed voorstaan.      

 

10.  Verslag vergadering Wijknetwerk Batau-Zuid van 30 okt. jl.(10 min.).                                                                             

a. Vaststelling.                                                                                                                                                                              

Er waren geen op en of aanmerkingen dus de notulen is goed gekeurd. met dank aan de notuliste.   

b. Actie punten.                                                                                                                                                                           

Deze keer geen actie punten. 

  



 

11.  Sluiting en wat er nog ter tafel komt. 

Het vergaderschema wordt nog even besproken want we gaan vanaf volgend jaar niet meer met de 

leden vergaderen op maandag maar op donderdag en dat komt omdat Marjon Verhuls niet kan op 

de maandagen dit i.v.m. haar werk. 

Huub Verbaal  wil graag duidelijkheid over knip in de batauweg, vindt de gemeente niet transparant 

is naar de bewoners toe en kan de buurtberichten niet vinden op de site van de gemeente. 

Marieke  Schouten ( de wijkwethouder) is ondertussen gekomen  de status van de knip is dat ze nog 

bezig zijn om de bezwaren te bekijken. De bezwaarcommissie moet nog bij elkaar komen en het 

moet netjes afgehandeld worden. Er zijn veel bezwaren ingediend.      

Actie Marieke Schouten ze komt er op terug in januari 2024. Ook over de buurtberichten waar die 

te vinden zijn neemt ze mee en zoekt het uit.                                                                                                                               

De burgemeester komt ook eens bij de vergadering van het Wijknetwerk we horen wel wanneer. De 

Nieuwjaars receptie is in de kom. Wel graag opgeven van te voren. 

Hierna is de vergadering eigenlijk qua officiële gedeelte gesloten maar we willen Marcel van 

Montfoort niet zo laten gaan. Marieke Schouten Houd nog even een kleine toespraak voor Marcel en 

bedankt hem voor zijn inzet hierbij overhandigt zij hem een bos bloemen en een boek over Wifi. 

Daarna Houd Ans Wilbrink een korte toespraak en bedankt Marcel ook en geeft hem een bloembakje  

en tegelijk zegt ze dat we in mei 2024 nog met Marcel uit eten gaan als afscheid. 

Natuurlijk kan Marcel van Montfoort niet achter blijven en bedankt ons ook voor de samenwerking. 

 

 

                                                                                                                                            

     


